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Občina premalo poudarjena
V komlsijl za razvojna vprašanja so izstopali nastopi delegatov

krajevnlh skupnosti pred delegati organizacij združenega dela.
Zahtevali so odgovorno izvajanje stabilizacijsklh zadolžitev tudf
od vodstev zveze komunistov, družbenopolitičnih skupnosti in
organizacij, celo z besedami, ki jih je izrekel Sašo Cvahte iz 0 0
ZK Gradiiče 3: »Mi v osnovnih organizaci|ah sprejemamo odgo-
vornost za stabilizacijo, a zahtevamo, da se to dogaja tudi na
drugi strani. Zahtevamo reiitve stanja in ne le to, da nam pripove-
dujejo, kaj smo dolžni, da od nas terjajo in nas priganjajo tja,
kamor sami nočejo. A prav oni so dolžnl in morajo najti reiltve in
se za njlhovo Izvedbo tudl boritl.«

Delegatl Iz organizaci) združenega dela so najpogosteje pred-
stavljali svoje proizvodne in dohodkovne uspehe in zagate. Pogo-
sto Je to fzpadlo kot navijanje za nove cene, kljub temu, da so
Ittočasno tarnali zaradi pritiskov, ki jih doživljajo zaradi previso-
kih cen surovln In pollzdelkov.

Mari)a Černigoj Je v Imenu 0 0 ZK Pol)ane 1 prebrala tehtno
razmliljanje o poročilu občinskega komiteja ZK za preteklo leto
In ugotavljanje stanja v njlhovl parti|ski organizaciji. Ni bila zado-
voljna z oceno komiteja, saj se jl je zdela preveč formalna in
premalo segajoča v najbolj problemske teme in vprasanja občin-
ske In osnovnih organizacij zveze komunlstov. Predvsem pa je po
njenem mnenju premalo Izluičila svojskost občinske organiza-
cije ZK v nafti občlni, na majhnem ozemlju Slovenlje, na katerem
je zgoščena intelektualna, strokovna, vodstvena struktura naše
republike in kjer Je pravzaprav mesto oblikovanja razvoja naiega
naroda in naie republfke.


